English version:

1. Index  

Mail solutions for your needs…

Air freight, sea freight, road freight – import or export,

whatever the cargo, talk to the experts first.

We deliver worldwide

Trucking, expedition, mail forwarding, courier service... 

 See rates and services 

 Track your shipments

GLB is a complete one-stop-shop global transport logistics service that provides everything you need from freight forwarding, clearance and third party logistics through to brokerage, supply chain management and Letter of Credit services.

Globally, from the Americas to Australia, we import and export product around the world, from a single door-to-door parcel to container loads of dangerous goods.

Our skilled consultants can get as involved as your needs dictate; we can offer a complete global freight management consultancy service – both import and export - or simply provide a multi-modal transport service that gets your goods where you want them, anywhere in the world, in the required time frame. We can also offer you a cargo assembly service second to none.

Give yourself more time to concentrate on running and building your business. Trust GLB to get you to your global markets.

For further information or to discuss a requirement, please email us or contact us direct.
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2. Index 1
Track your package in one easy step. Enter the package tracking number in the field below and then click on Track button. In moments you'll learn where your package is and, if it's been delivered, who signed for it.

Track It! with us, provide real time status of a package shipped with FedEx or United Parcel Service. In the near future, we will expand the base of carriers for Track It! 

Use tracking numbers to identify and trace packages as they move through the carrier's systems to their destinations. The shipper or the recipient uses this number to track, locate, and verify delivery of the package. 

To track a package, type the carrier tracking number in the box, and then click the Track button. Track It! will display the package's current status. If the package has been delivered, Track It! will report who signed for the package, its destination, and time of delivery.

3. Index 2

What we can offer for you?

Online plan: you can register with our online service plan and work from online. During registration process you can chose your mailing address from drop-down menu, it means that after successfully registration you will have your personal mailing address in country of your selection. You can send, receive and view online statements and scans of your correspondence. You will also able to use our package forwarding service, to receive and forward any packages you need worldwide. Package weight must be not larger than 52kg.

Local plan: If you leave in EU or UKR you may use our local courier service. You will able to use our phone banking system and online requesting service. Online registration is permitted but you will have to visit any of our offices to sign a contract and agreement.

How to work with our service?

It’s very easy. All you have to do is to register as a service client (locally or online) and make all possible operations from online.

Before using online service, please read this page carefully:

Single letters are sent at the single rate

More than one letter will be bundled together and will be charged by weight. We do not charge per individual item, just the total weight. 

Min Weight

Air = 150g

Economy = 200g

Express = 500g 

On average 7-10 letters weigh less than 150-200g, which is why the price will stay the same for 1-7 letters. 

Max Weight

Air = 40kg

Economy = 20kg

Express = 14kg

LetterSizes

Large Letter = DL Sized Envelope (15g). 

XLarge Letter = C4 Sized Envelope (30g).

4. Index 3

Welcome to our Career center

Our company is expanding and we are looking for new employees around the world. All candidates will be tested and qualified. You will get confirmation e-mail with qualification results. 

Main requirements and skills:

1+ sales/management experience

High education/college

Strong experience with Microsoft Office Suite, particularly in Excel 

24h internet access

Land line phone and mobile

Ability to multi-task

Attention to detail

Good time management skills

Strong experience with Microsoft Office Suite, particularly in Excel

To apply:

Please fill-in this form and wait for reply:

First name:

Last name:

E-mail:

Address: 

Post code: 

Country:

Attach resume/CV:

5.  Index 4

GLB Personal Mail Solutions 

Calle de la Oca,,

Madrid, 28025, Spain

E-mail: support@glb-pms.com

View Larger Map 
 

   

Keep us informed, send us a message. 

We are online based service. If you have any questions about property or any other questions, feel free contacting us by e-mail.

Your name: 

E-mail:

Company: 
   
Message:


6. Index 5

THE MATERIALS PROVIDED AT THIS SITE ARE PROVIDED "AS IS" WITHOUT ANY WARRANTIES OF ANY KIND, ETC Mail Solutions OR IMPLIED, INCLUDING WARRANTIES OF MERCHANTABILITY, FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE, OR NON-INFRINGEMENT OF INTELLECTUAL PROPERTY, TO THE FULLEST EXTENT PERMITTED BY LAW. 

In addition, GLB Mail Solutions does not warrant the accuracy and completeness of the materials at this Site, nor does it warrant that the functions contained in this material will be uninterrupted or error-free, that defects will be corrected, or that this Site or the server that makes it available are free of viruses or other harmful components. GLB Mail Solutions may make changes to the materials at this Site, or to the products and prices described in them, at any time without notice. The materials at this Site may be out of date, and GLB Mail Solutions makes no commitment to update the materials at this Site. Information published at this Site may refer to products, programs, or services that are not available in your country or geographical location. Some of the promotional items, premiums, and prices may only be available in certain areas. Consult your local GLB Mail Solutions business contact for information regarding the products, programs, and services that may be available to you. Applicable law may not allow the exclusion of implied warranties, so the above exclusion may not apply to you.

None of the communications made through this Site should be construed as an offer to sell any GLB Mail Solutions franchise in, nor is any such communication directed to, the residents of any jurisdiction requiring registration of the franchise before it is offered and sold in that jurisdiction. No GLB Mail Solutions franchises will be sold to any resident of any such jurisdiction until the offering has been exempted from the requirements of, or duly registered in and declared effective by, such jurisdiction and the required Uniform Franchise Offering Circular (if any) has been delivered to the prospective franchisee before the sale in compliance with applicable law.

If you have any questions concerning the registration status of GLB Mail Solutions franchises in your jurisdiction, please contact us.

French version:

1. Index

Solutions postales pour vos besoins... Transport de marchandises par avion, par mer, par route – importation ou exportation, n’importe quelle cargaison, parlez aux experts d’abord. 

Nous livrons aux quatre vents 

Transport, expédition, envoi de la poste, service de livraison…  

Voir les tarifs et les services 

Suivez votre cargaison 

GLB c’est un cyberservice de transport logistique globale qui fournit tout ce que vous voulez de l’expédition de cargaison, le dédouanement et le ravitaillement de tiers jusqu’au courtage, la gestion de livraison et le service de lettre de crédit. 

A l'échelle mondiale, d l’Amérique jusqu'à  l’Australie, nous importons et exportons des marchandises aux quatre vents, d’un seul colis postal d’une porte à une autre jusqu’à un envois des marchandises dangereuses en conteneurs. 

Nos consultants qualifiés peuvent s'impliquer  autant que vous en avez besoin; nous pouvons offrir le consultatif service complet du management de la livraison globale - les deux l’importation et l’exportation – ou simplement fournir le service du transport multimodal qui livre vos marchandises où vous en avez besoin, n'importe où dans le monde entier, dans le délai prescrit. Aussi, nous pouvons vous offrir un service du chargement de cargaison non surpassé.
Donnez-vous plus du temps pour vous concentrer sur la gestion et la construction de votre business. Confiez à GLB pour que nous puissions vous mener au marché mondial.

Pour avoir plus d’information ou discuter un demande envoyez nous un e-mail ou communiquez avec nous directement.
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3. Index 1

Suivez votre colis en une seule étape. Entrez le numéro de poursuite d’un colis dans le champ ci-dessous et puis cliquez sur le bouton Suivre. En un instant vous saurez où est votre colis et, si il a été livré, qui à signé pour le.

Suivez Le! avec nous fournir la position d’un colis expédié par FedEx ou United Parcel Service en temps réel. Dans l'immédiat, nous allons augmenter la base des transporteurs pour Suivez Le!

Utilisez des numéros de poursuite pour identifier et suivre des colis en même temps qu’ils sont déplacés  par des transporteurs à ces directions.  L’envoyeur ou le destinataire utilise ce numéro pour suivre, localiser et verifier la livraison d’un colis. 

Pour suivre un colis entrez le numéro de poursuite dans le champ et puis cliquez sur le bouton Suivre. Suivez le! affichera la position courante d’un colis. Si un colis a été livré Suivez le! rapportera qui à signé pour ce colis, son destination, et le moment de la livraison.

3. Index 2
Qu’est-ce que nous pouvons offrir à vous?

Le plan en ligne: vous pouvez vous faire enregistrer avec notre plan de service en ligne et travailler en ligne. Au cours du enregistrement vous pouvez choisir votre adresse postale du menu déroulant,

c’est à dire qu’après la registration réussie vous aurez votre personnelle adresse postale dans le pays de votre choix.  Vous pouvez envoyer, recevoir et voir en ligne des rapports et des scans de  votre correspondance. Vous pourrez aussi utiliser notre  service d'expédition de colis postaux, recevoir et envoyer n'importe quel colis que vous voulez dans le monde entier. Le poids du colis ne doit pas dépasser 52kg.

Le plan locale: Si vous habitez  en UE ou bien en UKR vous pouvez utiliser notre service de livraison locale. Vous pourrez utiliser notre système bancaire téléphonique et service de demande en ligne. L’ enregistrement en ligne est permet mais vous devrez visiter un de nos offices pour signer un contrat et un accord. 

Comment travailler avec notre service?

C’est très facile. Tout ce que vous devez faire c’est vous faire enregistrer comme le client de service (localement ou en ligne) et faire tous les opérations possibles en ligne.  

Avant d’utiliser le service en ligne, lisez cette page avec attention s’il vous plaît:

Des lettres séparés sont envoyées au tarif unique.

S’il y a plus qu’une lettre elles seront emballées ensemble et seront tarifiés par poids. Nous ne tarifions pas par un article individuel, seulement le poids total. 

Min Poids

Air = 150g

Économique  = 200g

Express = 500g 

En moyenne 7-10 lettres pèsent moins que 150-200g, c’est pourquoi le prix restera pareil pour  1-7 lettres. 

Max Poids

Air = 40kg

Économique = 20kg

Express = 14kg

La taille des lettres

La Lettre Grande = L’enveloppe de DL Taille (15g). 

La Lettre Extra-grande = L’enveloppe de C4 Taille (30g).

4. Index 3

Bienvenue à notre Centre de Carrière

Notre groupement commercial s'étend et nous cherchons des nouveaux employés dans le monde entier. Tous les candidats seront testé et qualifié. Vous obtiendrez un e-mail de confirmation avec les résultats de la qualification.

Les impératifs et acquis nécessaires:

1+  ventes/management expérience

Instruction supérieure/collège

Une forte expérience de Microsoft Office Suite, particulièrement dans Excel

24h accès au internet

Téléphone et portable

Aptitude à résoudre plusieurs problèmes en même temps

Attention aux détails

Bonne expérience pratique dans management

Pour appliquer:

Remplissez s’il vous plaît la forme suivante et attendez la réponse:

Nom:

Prénom:

E-mail:

Adresse:

Code postal:

Pays:

Attachez le résumé/curriculum vitae:

5.  Index 4

GLB Personal Mail Solutions 

Calle de la Oca,,

Madrid, 28025, Spain

E-mail: support@glb-pms.com

Voir la Carte plus large 
 

   

Tenez nous au courant, envoyez nous un message.

Nous sommes le service en ligne. Si vous avez n'importe quels questions de la propriété ou quelques autres questions n'hésitez pas à nous contacter par e-mail.

Votre nom:

E-mail:

Groupement commercial: 
   
Message:


6. Index 5

Les documents fournis sur ce site sont fournis “TEL QUEL” SANS AUCUNE GARANTIE, ETC  Mail Solutions OU IMPLICITE, Y COMPRIS LES GARANTIES DE QUALITE MARCHANDE, LA CONFORMITE POUR LE BUT PARTICULIER OU NON-atteinte au droit d'auteur AU pleinement AUTORISE par la loi.
En outre, GLB Mail Solutions ne garantit l'exactitude et l'exhaustivité des documents de ce Site, ni ne garantit que les obligations contenus dans ce document seront intacts ou sans fautes, que les déchets seront corrigés ou que ce Site ou le serveur qui le fait accessible ne contiennent pas de virus ou des autres composants dangereux. GLB Mail Solutions peut modifier les documents de ce site ou bien les produits et les prix qui sont décrits dans ces documents à tout moment sans aucune notice. Les documents de ce Site peuvent être périmés, et  GLB Mail Solutions ne s'oblige pas à renouveler les documents de ce Site. L’information publiée sur ce Site peut se référer aux produits, programmes ou bien services qui ne sont pas accessible dans votre pays ou location géographique. Quelques des articles promotionnels, primes et prix ne peuvent être accessibles que dans certaines régions. Consultez votre locale business contact de GLB Mail Solutions pour obtenir l’information à propos des  produits, programmes et services qui peuvent être accessible pour vous. Législation en vigueur peut n’autoriser pas l’exclusion de la garantie implicite, ainsi donc l’exclusion exposé plus haut peut ne pas s'appliquer à vous. 

Aucune des communications qui ont eu place au moyen de ce Site ne doivent être interprétés comme l’offre de vente n’importe quelle franchise de GLB Mail Solutions, ni

tel communication doit pas être dirigé de aucune juridiction aux résidents qui a besoin de registration de la franchise avant de l’offrir et vendre par cette juridiction. Aucune des franchises de GLB Mail Solutions ne sera pas vendu à aucun résident de aucune juridiction jusqu’au moment quand l'offre a été exempté des prétentions, ou dûment enregistrée et déclarée effective par cette juridiction et Uniform Franchise Offering Circular nécessaire (le cas échéant) a été livré au franchiseur avant la vente en conformité avec la législation en vigueur. 

Si vous avez des questions concernant le statut de l'enregistrement de GLB Mail Solutions franchises dans votre juridiction contactez-nous s'il vous plaît.

